
國立暨南國際大學 交通資訊圖

開車前往

經國道六號下愛蘭交流道，接台21線中潭公路，往魚池日月潭
方向，看見暨大標誌右轉，即可抵達暨大。進入暨大後，參考
下圖紅藍路線前往人文學院停車場停車。

若您是使用Google導航，請勿在尚未經過牛耳藝術渡假村前就
右轉走投77鄉道(南村一巷)，因為此路段狹小且無法會車。
本校汽機車分道，小心不要走錯囉！

* 校內停車資訊

校內各建築附設停車場及路旁均可停車，本校採車牌辨識系統
計時收費。
因維護校內整潔，一般訪客將酌收清潔費，訪客車輛進入校園
30分鐘內不計費，如超過30分鐘，每小時臨時停車費20元，當
次進入校園收費上限100元整。
會後將給您停車優惠券，請於離開暨大前至自動繳費機進行掃
描折抵。



騎車前往

騎機車沿省道台21線，經過本校汽車入口請直行不要右轉進入，
直行看到全家便利商店再右轉進入馬路，之後再右轉進入本校機車道。

* 校內停車資訊

進入校內前，請至警衛室付費20元，校內各建築附設停車場及路
旁均可停車，可以請依照左圖路線至人文學院機車停車場停車。
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若您使用Google導航，可以用「國立暨南國際大學 體育健康中心」
作為目的地。
本校汽機車分道，小心不要走錯囉！



搭乘大眾運輸工具

搭乘高鐵至台中站後：
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�於高鐵五號出口可搭乘台灣好行日月潭線 (台中干城站->台中火車
站->高鐵台中站5號出入口->暨南大學->日月潭)，途中可在暨南大
學站下車(建議訪客搭乘此路線)。
於高鐵五號出口可搭乘南投客運至埔里崎下站下車後，再轉搭南投
客運1路公車到暨大。

1.

2.

搭乘公共巴士先抵達埔里的崎下站下車，再搭南投客運1路公車到暨大。

由台北(國光客運西站)、台中(國光客運朝馬站)、或草屯出發，搭
乘國光客運往埔里。
由台北或高雄出發，可搭乘台鐵火車至台中火車站，至台中干城車
站轉搭乘南投客運、全航客運至埔里。
由台北或高雄出發，可搭乘國光客運至台中，在台中干城車站轉搭
乘南投客運、全航客運至埔里。

1.

2.

3.

*暨大校車資訊
學校每日備有校車往來校區及埔里鎮，為服務暨大師生，每半小
時雙向發車，以達交通便利並確保師生交通安全，相關資訊請掃
QRcode。



NCNU Traffic Infographic

Drive a car

Take National Highway No. 6 under AiLan Interchange, take ZhongTan
Highway on Taiwan Line 21, go to Yuchi Sun Moon Lake, see the sign and
turn right to reach NCNU. After entering NCNU, refer to the red and blue
route on the picture below to go to the College of Humanities parking lot.

If you are using Google navigation, please do not turn right before
passing the Niu Er Art Resort and turn into 77 Village Road (South
Village Lane 1) as this section is narrow and you cannot turn.
The school's cars and motorcycles are separated, so be careful not to
go wrong!

* Parking
Due to the maintenance of cleanliness on campus, general visitors
will charge a cleaning fee, and there will be no charge for visitor
vehicles entering the campus within 30 minutes, if it exceeds 30
minutes, the temporary parking fee will be NT$20 per hour, and the
upper limit of the fee for entering the campus will be NT$100.
 After the meeting, you will be given a parking coupon, please go to
the automatic payment machine to scan the discount before leaving
university.



Ride a motorcycle

Ride the motorcycle along the provincial highway platform line 21, pass
the entrance of the school bus, please go straight do not turn right to
enter, go straight to see FAMILY MART, turn right into the road, and then
turn right into the school engine lane.

* Parking
Before entering the campus, please pay NT$20 in the guardhouse,
and parking is available in parking lots attached to each building on
campus and on the road, so please follow the route on the picture
below to the locomotive parking lot of the College of Humanities.
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If you use Google navigation, you can use the "National Jinan
International University Sports and Health Center" as your destination.
The school's cars and motorcycles are separated, so be careful not to
go wrong!



By public transport
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After taking the high-speed railway to Taichung Station：

At Exit 5 of the high-speed rail, you can take the Taiwan HaoXing Sun
Moon Lake Line (Taichung Gancheng Station - > Taichung Railway
Station - > Taichung Station Entrance 5 - > ChiNan University - > Sun
Moon Lake), and get off at ChiNan University Station on the way
(visitors are advised to take this route).
At Exit 5 of the high-speed railway, you can take Nantou Passenger
Transport to Puli QiXia Station, get off at Puli QiXia Station, and then
transfer to Nantou Passenger Bus No. 1 to ChiNan.

1.

2.

Take bus to Puli and get off at QiXia Station, and then take the Nantou
Passenger Bus No. 1 to ChiNan.

Depart from Taipei (Guoguang West Passenger Transport Station),
Taichung (Guoguang Passenger Transport Chaoma Station), or Caotun
and take Guoguang Bus to Puli.
From Taipei or Kaohsiung, you can take the train to Taichung Railway
Station, and to Taichung Gancheng Station, transfer to Nantou
Passenger Transport and All Airlines Passenger Transport to Puli.
From Taipei or Kaohsiung, you can take Guoguang Passenger Transport
to Taichung, and transfer to Nantou Passenger Transport and Full
Flight Passenger Transport to Puli at Taichung Gancheng Station.

1.

2.

3.

*NCNU School Bus
The school has a daily school bus between the campus and Puli Town, in
order to serve teachers and students, the bus departs every half an hour
in both directions, so as to achieve convenient transportation and ensure
the safety of teachers and students, please refer to the following links:
https://routine.ncnu.edu.tw/var/file/38/1038/attach/41/pta_5308_6682950
_34275.pdf



*NCNU school bus

Puli Departure Location: Guoguang Bus Terminal - Zhongzheng Road
Crossing (Taiwan Enterprise Bank) - Ren'ai Park - New Market (next to
Puli Post Office) - Puli Brewery - Veterans Clinic - Zhongshan Anqi
Street (Yazhuo Hakka Restaurant) - Dacheng Elementary School - Qixia
- Ailan Bridge - Pingding - Xiacheng – Zhongcheng- Scholars Hall -
College of Science and Technology - Chinese Restaurant -
Administration Building (Terminal)

Departure location of NCNU: Administration Building - Chinese
Restaurant - College of Science and Technology - Scholars Hall -
Zhongcheng - Xiacheng - Pingding - Ailan Bridge – Qixia - Dacheng
Elementary School - Zhongshan Anqi Street (Jingding Bell) - Veterans
Clinic - New Market (diagonally opposite Puli Post Office) - Ren'ai Park -
ZhonghuaTelecom - Guoguang Passenger Transport (Terminal)

*Bus Stop in Campus

Administration Building Nearest Stop to the Venue

Chinese Restaurant Nearest Stop to the
restaurant and Campus Inn

College of Science and
Technology

Scholars Hall Nearest Stop to the School
gate


